

# Huaxia South Chinese School Weekly News

## April 09, 2015

华夏中文学校的同学们和家长们，你们好！

这星期六（四月十一日）学校正常上课。大家春假玩儿好了，请尽量提早到校，不要迟到。

这星期又要考试了，希望同学们做到力所能及。学语言在于细水长流，坚持就是胜利。还是要看到大家快乐的笑脸咯！

关于 2015 华夏田径运动会，这是总校的菜单：

每个盒饭包含一荤一素和米饭。荤菜可选宫保鸡丁，四川辣子鱼片，香干肉丝。素菜清炒高丽菜。

请参加运动会的同学们和家长们尽快告诉王剑卫校长 ([jianwei.wang@gmail.com](mailto:jianwei.wang@gmail.com)) 你们的选择。如果你们要 pizza 或其它，也可告诉我们。越快越好，我们想办法。

关于改四节课的咨询，为了照顾离家远的同学，上课时间还是 1:30pm 开始。谢谢大家的建议。

我们又有了一些写作。但数量在减少，请同学们和老师们继续努力，终点快到了，加油！请大家到我们的习作园地浏览。网址在此：

<http://www.hxsouth.org/Students/EssaysRecommended.aspx>

北京武术夏令营还在继续报名，没有武术功底要求，参考附录。领队是朱洁女士，她曾经在我校任教。

土鼠尽欢觅食难，樱花无限飞满天。

易成

华夏中文学校南部分校

二〇一五年四月九日

Hello Huaxia Students and Parents,

This Saturday (04/11) our school is in session. The time is normal, from 1:30pm to 4:20pm. Welcome back to our Chinese school. Please don't be late.

This week we will have a unit test. Just do your best. The secret of learning a language is persistency. Step-by-step, you will get there. The good spirit is most important. We want to see your smiling faces.

For the proposal changing our class time from three-session to four-session, considering the families far from school, we still set the start time as 1:30pm. Thanks for your constructive suggestions.

New progress in Huaxia Track & Field Event of 2015. The Headquarter of Huaxia Chinese schools has provided a lunch menu, which has a mix of vegetable and meats (pork with dried tofu, General Chao's chicken, Sichuan style fish). You can choose one dish for each person (students and parents, free of charge). If you prefer pizza or something else, please let us know. Email to our vice principal, Mr. Wang, [jianwei.wang@gmail.com](mailto:jianwei.wang@gmail.com).

Beijing Marital Art summer camp is still open. The Chaperone is Ms Jay Zhu who used to be a teacher at our school. The campers are not required to have experience of martial arts. Please take a look at the attachments.

Please visit our "Huaxia Garden" for new postings. We need more writings! The web site is <http://www.hxsouth.org/Students/EssaysRecommended.aspx>.

That's all.

See you at School.

Cheng Yi

Huaxia South Chinese School

04/09/2015